
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Skatteministeren

Dato: 16. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 146
Vil ministeren kommentere henvendelsen fra Jes Falch, Svendborg, om situa-
tionen for husejere i landdistrikter m.m., jf. ULØ alm. del - bilag 135?
a. Ministeren bedes herunder kommentere bemærkningerne i henvendelsen
om forskellene på den offentlige vurdering af en ejendom, realkreditinstitutio-
nernes værdiansættelse af ejendommen og ejendommens reelle salgspris, og
oplyse, om det billede, som henvendelsen tegner på dette punkt, svarer til det
det generelle billede for ejendomme i landdistrikterne, samt oplyse, hvilke
overvejelser dette giver ministeren anledning til.
b. Mener ministeren at det er rimeligt, at boligejere kan blive beskattet på bag-
grund af en offentligt ejendomsvurdering, som markant overstiger långivernes
værdiansættelse af ejendommen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Roger Matthisen (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Roger.Matthisen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Juel Jensen
formand
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